
 

 

Zápis z jednání Výboru MAS 

 konaného dne 4. února 2021 v Rakově  

 

Přítomni: 

Vojtěch Skácel – FO Rakov (sektor S; 6-občané) 

Alena Veličková – SH ČMS-SDH Horní Újezd (sektor S; 5-spolky) 

Marcela Tomášová – Mikroregion Hranicko (sektor V; 1-obce) 

Radim Haitl – Obec Střítež n.L. (sektor V; 1-obce) 

Václav Vomáčka – Městys Hustopeče n.B. (sektor V; 1-obce) 

Petra Kočnarová – Obec Skalička (sektor V; 1-obce) 

Mirko Troup – FO Hranice (sektor S; 6-občané) 

Jaroslav Šindler – Obec Partutovice (sektor V; 1-obce) 

Jana Černá - TJ Střítež n.L.  (sektor S; 5-spolky) 

Vladimíra Kubešová - Tělocvičná jednota SOKOL Hranice (sektor S; 5-spolky) 

(platných hlasů: 10 ) 

 

Omluveni: 

Arnošt Hradil, FO Provodovice (sektor S; ZS2 - zemědělství, lesnictví, potravinářství) 

 

Dnešnímu jednání Výboru MAS je přítomno 10 členů výboru z celkového počtu 11, tudíž dnešní 

Výbor MAS je usnášení schopný.  

Zapisovatel zápisu – Vojtěch Skácel 

Ověřovatel zápisu –  Jaroslav Šindler 

 

Program jednání: 

1. Forma odměny členů orgánů MAS Hranicko 



 

 

2. Smlouva o výkonu funkce předsedy Výboru MAS Hranicko 

 

Má někdo ze členů Výboru MAS námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu? Nikdo 

nevystoupil. 

 

1. Forma odměny členů orgánů MAS Hranicko 

V. Skácel uvedl, že v letech 2018-2021, byly na doporučení z CRR, uzavřeny se členy orgánů 

MAS (kromě předsedy MAS) dohody o provedení práce (DPP). Management MAS proto 

navrhuje, aby odměňování členů orgánů MAS Hranicko v roce 2021 bylo opět formou DPP 

s délkou trvání na celé funkční období tzn. do 3.2.2024 

Obecně k DPP: do 10.000 Kč se z nich neodvádí odvody, jen srážková daň, dělají se výkazy práce, limit v režiích 

MAS na DPP je 200Kč/hod. 

Management MAS navrhuje, aby pověřený pracovník managementu spolu s předsedou MAS 

hlídali množství odpracovaných hodin tak, aby nebyl překročen limit 10 tis. Kč, a MAS tak 

nemusela platit odvody z DPP tzn., že průběžně bude doplňována tabulka Docházka členů na 

jednání a práce na SCLLD, dle které Výbor MAS rozhodne o termínu vyplacení odměn členům 

orgánů MAS.  

 

UVMAS/2/2021 

a) Výbor MAS bere na vědomí formu odměny Výboru MAS a Kontrolní komise MAS 

Hranicko pro roky 2021 -2024 formou DPP. 

b) Výbor MAS navrhuje, aby pověřený pracovník managementu MAS spolu s předsedou 

MAS hlídali počet odpracovaných hodin, tak aby nebyl překročen limit u DPP 10 tis. Kč 

a Výbor MAS poté rozhodne o termínu vyplacení odměn členům orgánů MAS, dle jejich 

zjištění. 



 

 

c) Výbor MAS doporučuje VH MAS schválit jako formu odměny členům Výboru MAS a 

Kontrolní komise Dohodu o provedení práce na funkční období 2021-2024 

(pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0)  

 

2. Smlouva o výkonu funkce předsedy Výboru MAS Hranicko 

V.Skácel uvedl, že od 1.7.2017 je předseda MAS odměňován na základě Smlouvy o výkonu 

funkce (SOVF), s odměnou ve výši 5.000,-Kč/měsíc vyplácenou jednou za 3 měsíce. Poté se 

dotázal, zda má někdo připomínku ke SOVF předsedy Výboru MAS nebo výši odměny a její 

vyplácení. Nikdo nevystoupil. 

 

UVMAS/3/2021 

a) Výbor MAS projednal odměňování předsedy na základě Smlouvy o výkonu funkce 

předsedy Výboru MAS 

b) Výbor MAS schválil SOVF předsedy Výboru MAS Hranicko  na období od 4.2.2021 do 

3.2.2024 

c) Výbor MAS doporučuje VH MAS schválit SOVF předsedy Výboru MAS Hranicko na 

období od 4.2.2021 do 3.2.2024 

(pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0) 

 

Zapisovatel zápisu – Vojtěch Skácel 

 

Ověřovatel zápisu –  Jaroslav Šindler 

 


